
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  

Mandag 5. februar 2024   

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Grete Brevig, Tonje Skistad, Hanne-Eli Nordstrand, 

Janne Braarud Jensen, Natalie Kløverød 

Forfall: Gabriele Oehninger-Storvoll, Torunn Holtbakk, Arne Bredesen 

Referat av: Natalie Kløverød 
 

Sak 1 Økonomi 

Totalt: 807 000 kr på konto 

I løpet av et halvt år har klubben fått 12 251 kr i renter fra høyrentekonto.  

 

Sak 2 Treningsavgift 

Det er et par utestående beløp på treningsavgift for 2023. Grete finner kontaktinfo til 

vedkommende, og Natalie tar kontakt med dem via e-post.  

Forespørsel fra et medlem om delbetaling av treningsavgift 2024. Godkjent.  

 

Sak 3 Dekke hall 

Svanhild og Tonje jobber med å få et tilbud på nytt underlag i hallen.  

 

Sak 4 Kurs 

Grete skal holde kurs. Torunn skal holde kurs (tidspunkt er avtalt med agility-gruppa). 

Rally helgekurs er planlagt.  

 

Sak 5 Årsmøte  

- Årsberetninger er kommet inn.  

- Natalie ferdigstiller styrets handlingsplan.  

- Ann sender budsjett til styremail.  

- Tonje publiserer årsmøtepapirer på hjemmesiden, og deler link på facebook.  

- Natalie lager dagsorden.  

- Svanhild ordner med servering av pølser på årsmøtet.  

- Grete kjøper inn brus.  

 

Eventuelt  

- Vi har fått tilbud på å bytte vinduer i klubbhuset, 410 000 kr. Avventer foreløpig med 

å bytte vinduer.  

 

- Styrets mailadresse styret@fredrikstadbrukshundklubb.net utgår når den gamle 

hjemmesidens abonnement avsluttes. Dette har vært en alias-mail som kun fungerer 

som en videresendingsservice; m.a.o. er det ikke mulig å sende svar-mail fra 

styret@fredrikstadbrukshundklubb.net  
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Med ny hjemmeside kommer ny styremail, og denne vil opprettes som en vanlig 

mailadresse, som det kan sendes svar fra. Videresending til styremedlemmene vil 

fortsette. Ny mailadresse blir: styret@fredrikstadbrukshundklubb.no  

Mailadresse må endres hos NKK og andre som sender info til styrets mail. Tonje 

undersøker hvilke organisasjoner/firmaer som har den gamle mailen registrert i sitt 

system.  

 

- Bjørn har fått tilbud på service på varmepumpene i klubbhuset. 3500 kr totalt for 

service på alle pumpene. Tilbudet blir godtatt, og vi sender forespørsel om services 

kan gjentas automatisk hvert andre år.  

 

- Det ligger enda glassbiter utafor kjellerdøra, etter at det ble satt inn lufteventil i 

vindusrute. Torunn sørger for opprydding.  

 

- Agilitygruppa ønsker å kjøpe nye sandsekker. Godkjent.  

 

- Det har vært glatt på klubben denne vinteren. Ønsker å få til en avtale med 

snømåking og strøing. Svanhild hører med forskjellige aktører og prøver å få til en 

avtale. Hanne-Eli kjøper inn ei kasse som kan fylles med sand, slik at medlemmene 

selv kan strø om det er glatt enkelte steder.  

 

- Forespørsel om å hjelpe til på VOM-løpet som skal være i Gamlebyen i august. 

Godkjent; vi stiller med 5-6 personer til arrangementet den aktuelle dagen.  

 

- Forespørsel fra politiet om vi har informasjon om en person og en hund som har 

vært på kurs hos oss tidligere. Ingen i styret kjenner til denne personen eller hunden.  

 

- Svanhild kopierer opp en ekstra nøkkel til kjellerdøra.  
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